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Verslag van de vergadering van het presidium 7 april 2015. 

 

Aanwezig: 

de heer F.H.G.M. Ronnes    voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

De heer M.J.T. van der Heijden  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

Afwezig:  

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

 

1. Opening 

De voorzitter meldt dat mevrouw Slaets zich heeft afgemeld. 

 

2. Vaststelling van de raadsagenda van 23 april 2015. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld.  

Voorafgaand aan de raadsvergadering vindt er een kennismaking plaats tussen de 

gemeenteraad en de jeugdgemeenteraad. Aanvang 19.00 uur. De raadsvergadering begint 

daardoor mogelijk wat later. In overleg met team communicatie wordt hier nadere bekendheid 

aan gegeven. 

Na afloop van de raadsvergadering vindt er een seniorenconvent plaats waarin o.a. de 

fractievoorzitters worden geïnformeerd  over het vertrek van de gemeentesecretaris en de 

openstaande vraag over de wachtgeldregeling voor wethouders. 

 

3.  Evaluatie raadsvergadering 19 maart 2015.  

Geen bijzonderheden. Wel wordt geconstateerd dat het met name voor het publiek jammer was 

dat er geen inhoudelijke behandeling van agendapunten plaatsvond. Het maken van een kort 

politiek statement behoort weliswaar tot de mogelijkheden maar met name bij onderwerpen 

waarover overeenstemming bestaat (hamerstukken) is dat niet voor de hand liggend. In overleg 

met team communicatie wordt nagedacht over de mogelijkheid om burgers beter te informeren 

over het verwachtte verloop van de vergadering en de geagendeerde onderwerpen. 

 

4. Vervolg cultuurverandertraject. 

De burgemeester en de griffier hebben vandaag een overleg gehad met de heer Engelfriet 

waarin de op- en aanmerkingen van het presidium over de opzet van het traject zijn besproken. 

De gedachte is om met enkele raadsleden, die nog niet zo lang in functie zijn, een soort 

klankbordgroep te vormen die de heer Engelfriet gedurende het traject feedback kan geven en 

kan voeden bij de voorbereiding van het vervolg van het traject.  

Het presidium stelt voor om de helft van het budget voor fractieondersteuning aan te wenden 

voor de bekostiging van het cultuurverandertraject. De overige kosten zouden voldaan kunnen 
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worden uit de voorziening die het college voornemens is op te nemen in de voorjaarsnota, ten 

behoeve van de bekostiging van het cultuurverandertraject. 

Op voorstel van de voorzitter stemt het presidium ermee in om nog voor de zomer in elk geval 

twee bijeenkomsten met de trainer te organiseren. Deze bijeenkomsten worden gepland op:  

- Dinsdag 19 mei 2015 

- Dinsdag 23 juni 2015  

 

5. Wat verder ter tafel komt: 

- Afspraken borrel na afloop raadsvergaderingen. De borrel na afloop van 

raadsvergaderingen zal maximaal 1 uur duren. Ingeval van extra lange vergaderingen 

(tot na 23.00 uur), zal 24.00 uur als absolute eindtijd gelden. 

- Nieuwe vergadertool digitaal vergaderen. Als gevolg van de aansluiting van de gemeente 

bij Dimpact, loopt het contract met de huidige aanbieder van de digitale vergadertool per 

1 juli 2015 ten einde. Samen met de gemeente Gemert-Bakel wordt overgestapt op 

iBabs, een vergadertool die gebruikt wordt in veel gemeenten. Ibabs is een 

gebruiksvriendelijke tool die voor diverse gremia in de gemeentelijke organisatie kan 

worden ingezet. Gevraagd wordt om (voor zover mogelijk) vanuit elke partij één raadslid 

of commissielid af te vaardigen om mee te kijken naar de nieuwe tool. De overige raads- 

en commissieleden zullen tijdig een training aangeboden krijgen om de nieuwe tool te 

leren kennen en hiermee te werken. 

- Op basis van de reacties op de aangeboden data zal het raadsuitstapje naar Den Haag 

worden gepland op dinsdag 6 oktober 2015 

 

R. van Heijnsbergen 

Griffier. 

 

 


